
 

Протокол 
№ 28 

Днес 28.01.2014 г. от 14.00 ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на 
Общински съвет – Монтана. 

В работата на заседанието взеха участие 30 общински съветници. От заседанието отсъстваха 
следните общински съветника: 

г-жа Ани Стаменова 
д-р Красимир Каменов 
г-н Станислав Станоев 
В заседанието взеха участие и:  
г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана 
г-н Диман Георгиев – Зам.-кмет на Община Монтана  
г-н Тихомир Антонов – Зам.-кмет на Община Монтана  
г-жа Соня Тодорова – Дир.Дирекция „ОС” при Община Монтана 
г-жа Силвия Василева – Дир.Дирекция „ФСД” при Община Монтана 
г-н Деян Димитров – Дир.Дирекция „ЕИИР” при Община Монтана 
г-н Александър Герасимов – Дир.Дирекция „ХД” при Община Монтана 
г-жа Юлия Илиева – Гл.счетоводител на Община Монтана  
 
Заседанието беше открито и ръководено от инж.Иво Иванов – Председател на Общински съвет 

Монтана, г-н Светлин Николов – Зам. председател на ОбС Монтана и г-н Валери Георгиев – Зам. 
Председател на ОбС Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Колеги, откривам настоящата сесия на Общински съвет Монтана. Имаме 

кворум. В началото поздравявам Кмета на Община Монтана, който през седмицата взе наградата Бяла 
птица за значим обществен принос. Тя му беше връчена от ген.директор на БТА Максим Минчев. 
Другото нещо, което трябва да кажа е че напомням на 03; 04 и 05 ще обсъждаме бюджета. За това нещо 
Вие сте предупредени преди около месец за да си направите графика. На 03 февруари е запознаването с 
материалите, настаняването е след 14,00 ч. На 04 от 9,30 ч. започва обсъждането на бюджета с 
предвидените почивки. Около 14,00 ч. ще започне обсъждането на бюджета по график по комисии. Ще 
се състоят поне по две комисии в залите на хотела и на 05 февруари е тръгването в обратна посока. 
През Вас ще мине един списък в който ще се запишете какъв ангажимент искате да имате там.  

Имате раздаден Дневния ред. Има ли желаещи за изказвания по Дневния ред? Не виждам. Който 
е „за” днешната сесия да протече по раздадения Дневен ред, моля да гласува 

„За” – 30,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Дневен ред 
1. 08-01-5/09.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 

относно предложение за съфинансиране на обект „Основен ремонт на фасади и покрив на сградата на 
Обединен детски комплекс Монтана – І етап” по проект „Красива България” през 2014 год. 

2. 08-01-2/09.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно промяна на капацитета на Център за временно настаняване.  

3. 08-01-9/10.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно статут на национален конкурс за изобразително изкуство „Тенец” – Монтана. 

4. 08-01-10/10.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на  Годишната програма за 2014 г. за развитие на  читалищната дейност. 

5. 08-01-13/13.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно отчет на изпълнението на Общински план за младежта за 2013 г. и приемане на Общински 
план за младежта за 2014 година в община Монтана 

6. 08-01-4/09.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно годишен план за приватизация за 2014 година. 

7. 08-01-14/13.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на „Годишен отчет за състоянието на общинската собственост и резултатите от 
нейното управление в община Монтана  за 2013 година“. 

8. 08-01-11/13.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно командировки за ІV-то тримесечие на 2013 год. на Кмета на община Монтана и на 
Председателя на Общински съвет Монтана.  
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9. 08-01-12/13.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно разпределение на преходния остатък от 2013 год. 

10. 08-01-6/10.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно промяна в Правилника за организацията и дейността на Общински съвет Монтана, неговите 
комисии и взаимодействието му с Общинската администрация и определяне размера на 
възнаграждението на общинските съветници за участие в заседания и комисии на Общинския съвет 
Монтана. 

11. 08-01-7/10.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно отчет за дейността на Общински съвет – Монтана и неговите комисии за периода от 01.07.2013 
г. до 31.12.2013 г. 

12. 08-01-3/09.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно удължаване срока на договор за възлагане управление на управителя на „Общински пазар” 
ЕООД, гр.Монтана  

13. 08-01-8/10.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно прехвърляне на общинско жилище в Общинския жилищен фонд от жилища за настаняване 
под наем на граждани с установени жилищни нужди в резервни жилища. 

14. 08-01-15/13.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно учредяване безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот, частна общинска 
собственост, представляващ 2(две) помещения с обща площ 42.40 кв. м. – стаи №1и №2 на VІ-тия етаж 
в сградата, находяща се на бул. „Христо Ботев“№67 гр. Монтана, на Агенция по заетостта за 
осъществяване дейността на дирекция „Регионална служба по заетостта” – Монтана. 

15. 08-01-16/13.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на земеделски имоти – частна общинска собственост от Общинския поземлен фонд 

16. 08-01-17/13.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на земеделски имоти – частна общинска собственост от Общинския поземлен фонд. 

17. 08-01-366/07.10.2013г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно молба за опрощаване на държавни вземания от Кооперация “Журналист” гр.Монтана.   

18. Питания 
 
ТОЧКА ПЪРВА: 08-01-5/09.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно предложение за съфинансиране на обект „Основен ремонт на фасади 
и покрив на сградата на Обединен детски комплекс Монтана – І етап” по проект „Красива 
България” през 2014 год. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Първата Докладна записка е от Кмета на Община Монтана, относно 

предложение за съфинансиране на обект „Основен ремонт на фасади и покрив на сградата на 
Обединен детски комплекс Монтана – І етап” по проект „Красива България” през 2014 год. Желаещи 
за изказване? Кмета на Община Монтана, заповядайте. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-ми г-н Председател, у-мо ръководство, дами и г-да общински 
съветници, упорствам малко с тази докладна. Намирам се на прага на 15-тия бюджет, който трябва да 
вкарам пореден за разглеждане в ОбС. Специално по Красива България има 19 проекта през по-
предишните годините, успешни проекти. Този основен ремонт на фасадата на ОДК, което е най-
голямото учебно заведение, защото там има деца от всички училища го вкарвам за пореден път и се 
надявам този път да успеем. Благодаря Ви за подкрепата, която сте указали на комисиите, които са 
разгледали докладната за Красива България. Наистина си мисля и се надявам в тази година да 
направим тази крачка, която се каним да направим от няколко години и по една или друго причина все 
не се случва. Тя е залегнала и в проекта на Бюджет, предвидена е в материалите, които са Ви изпратени 
и това, което ще гледате другата седмица. Благодаря за подкрепата на докладната. Смятам, че това е 
нещо, което е изключително важно. От всички учебни заведения-училища и градини на територията на 
Монтана в последните шест, седем години, остана само ОДК, V-та и Х-та градина, които не са 
предприемани енергоефективни мерки. Всички останали учебни заведения са получили значителни 
суми и по отношение на външния си облик, поне картината е по-различна отколкото в предходния 
период. Благодаря Ви, отново казвам за подкрепата. Да се надяваме, че този път ще успеем с ОДК. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Други желаещи за изказване? Не виждам. Прекратяваме 
дебатите. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 30,  
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„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Преминаваме към поименно гласуване  
 

  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев ---- 
Илиян Илиев За  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
30 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 803 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Приема за финансиране обект “Основен ремонт на фасади и покрив на сградата на 
Обединен детски комплекс Монтана – I етап” в размер 150 000 лева с ДДС, което представлява 
60% от общия бюджет на проекта. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана да внесе предложението в Регионално звено за 
изпълнение на проекта (РЗИПКБ) – гр.София. 

 
ТОЧКА ВТОРА: 08-01-2/09.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно промяна на капацитета на Център за временно настаняване. 
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Втора точка е Докладна записка от Кмета на Община Монтана, относно 

промяна на капацитета на Център за временно настаняване. Желаещи за изказване? Не виждам. Правя 
уточнение, че на втора страница годината е 2014, а не 2013 год. Поименно гласуване 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
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Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев ---- 
Илиян Илиев За  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
30 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 804 

На основание чл. 36в, ал. 1, т. 1  и ал. 3  т. 1 от Правилника за приложение на закона за 
социално подпомагане, чл. 18 /1/  т. 2 от Закона за Социалното подпомагане 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Променя, считано от 01.01.2014 г. капацитета на делегираната от държавата дейност  
“Център за временно настаняване” от 15 на 9 места. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана да изпрати Решението до Регионална дирекция 
“Социално подпомагане” за изготвяне на мотивирано предложение до Изпълнителния 
директор на Агенцията за социално подпомагане. 

 
ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-9/10.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно статут на национален конкурс за изобразително изкуство „Тенец” – 
Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Трета точка е, относно статут на национален конкурс за изобразително 

изкуство „Тенец” – Монтана. Отново правя едно уточнение то е в Допълнителните условия „авторите 
на творбите по т.4.4.”, а не „отличените или наградените творби”, това е направено с цел авторските 
права.  Желаещи за изказване? Не виждам. Обикновено гласуване 

„За” – 30,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 805 

На основание чл. 17 , т. 5 и чл. 21, т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

Приема Статут на национален конкурс за изобразително изкуство „Тенец” – Монтана. 
 
ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 08-01-10/10.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно приемане на  Годишната програма за 2014 г. за развитие на  
читалищната дейност. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Четвърта точка е Докладна записка от Кмета на Община Монтана, 

относно приемане на  Годишната програма за 2014 г. за развитие на  читалищната дейност. Разгледана 
от комисиите. Желаещи за изказване не виждам. Обикновено гласуване. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 30,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
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Решение 
№ 806 

На основание чл. 21 ал. 1, т.12 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 26 а, ал. 2 от Закона за народните читалища  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1.Приема Годишната програма за 2014 г. за развитие на дейността на народните 
читалищата: 

 “Пробуда -1929” – с. Безденица, ”Кирил и Методи - 1928” – с. Г. Белотинци, “Просвета - 
1921” – с. Благово, “Йордан Цеков - 1929” – с. Винище, “Наука - 1928” – с. Вирове, ”Асен 
Йосифов - 1926” – с. Габровница, “Просвета - 1927” – с. Г. Вереница, “Еленко Ценков -1896” – 
с. Г.  Церовене, “Народна просвета - 1926” – с. Д-р Йосифово, “Селска пробуда - 1927” – с. Д. 
Белотинци, ”Христо Ботев - 1928” – с. Д. Вереница, “Развитие - 1936” – с. Д. Рикса, “Просвета 
- 1932” – с. Клисурица, “Пробуда - 1878” – с. Крапчене, “Пробуда -1926” – с. Липен, “Народен 
будител - 1927” – с. Николово, “Просвета - 1928” – с. Славотин, “Народна просвета -1908” – с. 
Смоляновци, “Събуждане - 1922” –  с. Стубел, “Изгрев - 1927” – с. Студено буче, “Хр. Ботев - 
1929” – с. Сумер, “Звезда - 2007” – гр. Монтана, “Разум - 1883” – гр. Монтана, “Кутловица - 
2011” – гр. Монтана, “Стубла - 2012” – с. Стубел. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на решението. 
 
ТОЧКА ПЕТА: 08-01-13/13.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно отчет на изпълнението на Общински план за младежта за 2013 г. и 
приемане на Общински план за младежта за 2014 година в община Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Пета точка е Докладна записка от Кмета на Община Монтана, относно 

отчет на изпълнението на Общински план за младежта за 2013 г. и приемане на Общински план за 
младежта за 2014 година в община Монтана. Желаещи за изказване не виждам. Обикновено гласуване. 
Който е „за” моля да гласува 

„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 807 

На основание чл. 16, ал. 1 от Закона за младежта и чл. 21, ал. 1, т.12 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Приема Отчета на изпълнението на Общински план за младежта за 2013 г.  
2. Приема Общинския план младежта за 2014 година в община Монтана. 
 
ТОЧКА ШЕСТА: 08-01-4/09.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно годишен план за приватизация за 2014 година. 
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Шеста точка е Докладна записка от Кмета на Община Монтана, относно 

годишен план за приватизация за 2014 година. Правя уточнение, че първо беше раздадена една 
докладна, после сте получили друга. Докладната е разгледана в комисиите и съответно е подкрепена. 
Желаещи за изказване? Не виждам. Поименно гласуване 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
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Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев ---- 
Илиян Илиев За  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
30 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 808 

На основание чл. 6 ал. 2 от Закона за приватизация и следприватизационен контрол 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Приема Годишен план за приватизация за 2014 г. 
2. Възлага контрола по изпълнение на решението на Кмета на Община Монтана. 
 
ТОЧКА СЕДМА: 08-01-14/13.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно приемане на „Годишен отчет за състоянието на общинската 
собственост и резултатите от нейното управление в община Монтана  за 2013 година“.  

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Седма точка е Докладна записка от Кмета на Община Монтана, относно 

приемане на Годишен отчет за състоянието на общинската собственост и резултатите от нейното 
управление в община Монтана  за 2013 година. Желаещи за изказване? Не виждам. Обикновено 
гласуване. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 30,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 809 

На основание чл. 21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 66а от Закона за общинската собственост 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

Приема „Годишен отчет за състоянието на общинската собственост и резултатите от 
нейното управление в община Монтана за 2013 година“. 

 
ТОЧКА ОСМА: 08-01-11/13.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно командировки за ІV-то тримесечие на 2013 год. на Кмета на община 
Монтана и на Председателя на Общински съвет Монтана. 
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ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Осма точка е Докладна записка от Кмета на Община Монтана, относно 
командировки за ІV-то тримесечие на 2013 год. на Кмета на община Монтана и на Председателя на 
Общински съвет. Желаещи за изказване? Не виждам. Поименно гласуване 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев ---- 
Илиян Илиев За  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
30 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 810 

На основание чл.8, ал.4 от Наредбата за командировките в страната 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
Одобрява на основание чл.8, ал.4 от Наредбата за командировките в страната Отчета за 

изразходваните средства за командировки в страната на Председателя на общински съвет и 
Кмета на Община Монтана за IV-то тримесечие на 2013 год. 

 
ТОЧКА ДЕВЕТА: 08-01-12/13.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно разпределение на преходния остатък от 2013 год. 
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Девета точка е Докладна записка от Кмета на Община Монтана, относно 

разпределение на преходния остатък от 2013 год. Г-н Кмете, заповядайте. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, използвам точката за да кажа, 

че от 02 до 24 Януари тази година, казвам че сме в изчистване на всички просрочени задължения и 
възстановихме всички субсидии, които трябваше да възстановим в срок. Понеже разбрах, че на 
комисии е имало въпрос дали е възстановен преходния остатък на учебните заведения, искам да кажа, 
че това трябваше да стане към края на месеца това съм го направил и по-рано, 812 хил.лв. има по 
сметките на учебните заведения, училища, детски градини, както и тези в социалните услуги. Искам да 
кажа, че към настоящия момент не дължим и нямаме просрочени задължения за първи път от 6 години. 
Изчистихме задълженията си към Топлофикация и всички останали с които имаме договори свързани с 
лихви, около 4 500 000 лв. до тук от които 4 300 000 са върнати по кредитите на всички второстепенни 
разпоредители, всички 64 второстепенни разпоредители. Трябва да кажа, че в този период и изцяло за 
първото тримесечие ще дофинансираме такса смет основно, тъй като това е слаб период, не е започнала 
още тази част, така че сега се намираме в различна степен на дофинансиране. Искам и не на последно 
място да кажа, че благодарение на това че Държавата започна да връща част от парите, които ни 
дължеше по оперативните програми, които не се случиха към 30.12.2013 год. Това ни дава възможност 
днес да сме в по-добра финансова кондиция и да няма звено от всички 64-те директори, кметове или 
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които и да са, което да има някакви просрочия. Надявам се, че в периода в които започна 
разглеждането на бюджета за 2014 година това ще Ви помогне и всичко което е необходимо към тази 
част на годината е преведено по сметките на абсолютно всички второстепенни разпоредители. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Други желаещи за изказване? Не виждам. Прекратяваме 
дебатите. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 30,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Поименно гласуване 
 

  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев ---- 
Илиян Илиев За  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
30 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 811 

На основание § 38, ал.2 от  Преходните и заключителните разпоредби на Закона за 
държавния бюджет на Република България за 2013 г 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

Преходният   остатък    реализиран   в  края  на  2013 г.  в  размер  на 1 087 951 лв. да се 
използва, както следва: 
  Валутни 

с-ки 
левови       

с-ки ИБСФ ОБЩО: 

Разходи общо: 155 312 782 269 150 370 1 087 951 
Държавни дейности 6 141 752 333 150 370 908 844 
Функция І “Общи държавни служби”    5 283   5 283 
Дейност -Общинска администрация   5 283   5 283 
Функция ІI “Отбрана и сигурност”    9 450   9 450 
Дейност - Др. дейности по вътрешната 
сигурност 

  772   772 

Дейност - Отбранително-мобилизационна 
подготовка, поддържане на запаси и 
мощности 

  8 678   8 678 

Функция ІІІ “Образование” - делегирани 6 141 526 476 150 370 682 987 
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бюджети 
Дейност - ЦДГ и ОДЗ   18 784   18 784 
Дейност -  Подготвителна полудневна 
група в училище 

  10 798   10 798 

Дейност - Общообразователни училища   496 894 150 370 647 264 
           в т.ч.: валутна с-ка ПМГ 6 141     6 141 
Функция ІV “Здравеопазване”    23 308   23 308 
Дейност  - Дневни детски ясли, детски 
кухни. 

  7 818   7 818 

Дейност  - Здравни кабинети в детски 
градини  и училища 

  11 489   11 489 

Дейност - Др. дейности по 
здравеопазването 

  4 001   4 001 

Функция V “Социално осигуряване, 
подпомагане и грижи” 

  142 885   142 885 

   Дейност - Център за временно 
настаняване (ДСП ) 

  20 622   20 622 

Дейност - Център за временно настаняване 
(соб.община) 

  28   28 

Дейност -  Дневни центрове за стари хора 
(ДСП ) 

  6 268   6 268 

Дейност -  Дневни центрове за стари хора 
(соб.община) 

  2 600   2 600 

Дейност -  Дневни центрове (ДЦДМУУ)   9 130   9 130 
Дейност -  Дневни центрове  (соб.община)   296   296 
Дейност - Център за обществена подкрепа 
(КСУ ) 

  63 180   63 180 

Дейност - Център за обществена подкрепа 
(соб.община) 

  4 713   4 713 

Дейност - Кризисен център(КСУ )   27 190   27 190 
Дейност - Центрове за настаняване от 
семеен тип (ЦНСТ ) 

  3 605   3 605 

Дейност - Преходни жилища (ДВФУ - 
Г.Вереница ) 

  823   823 

Дейност - Домове за възрастни хора с 
увреждания (ДВФУ - Г.Вереница ) 

  4 430   4 430 

Функция VІІ „Почивно дело, култура, 
рел.дейн.”  

  44931   44931 

Дейност – Музей и худ.галерии с рег. 
характер 

  5 638   5 638 

Дейност – Библиотеки с нац.и рег.характер   36 988   36 988 
Дейност – Читалища   2 305   2 305 
Местни дейности    149 171 29 936   179 107 

Функция І “Общи държавни служби”    3306   3306 
 Дейност - Др. изпълн. и законодателни 
органи (соб.община) 

  3 306   3 306 

Функция ІІІ “Образование”  0 6   6 
Дейност - Международни програми, 
споразумение, дарения и помощи от 
чужбина(соб.община) 

  6   6 

Функция VІ „Жилищно строителство, 
БКС и опазване на околната среда”  

134 828 8 430   143 258 

Дейност - Чистота   8 430   8 430 
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 Дейност - Международни програми, 
споразумение, дарения и помощи от 
чужбина 

134 828     134 828 

Функция VІІ „Почивно дело, култура, 
рел.дейн.”  

14 343 0   14 343 

Дейност – Междун.програми, 
споразумения, дарения и помощи от 
чужбина 

14 343     14 343 

Функция VІІІ "Иконом.дейности и 
услуги" 

0 16 914   16 914 

Дейност - Служби и дейности по 
поддържане, ремонт и изграждане на 
пътищата 

  10 136   10 136 

Дейност - Други дейности по икономиката   6 778   6 778 
Функция IX "Разходи некласифицирани в 
други функции" 

0 1 280   1 280 

Дейност - Разходи за лихви   1280   1 280 
Настоящето  решение  да се вземе предвид при изготвяне на бюджета за 2014 год. с цел 
разпределение на кредитите по параграфи и бюджетни звена. 

 
ТОЧКА ДЕСЕТА: 08-01-6/10.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно промяна в Правилника за организацията и дейността на Общински 
съвет Монтана, неговите комисии и взаимодействието му с Общинската администрация и 
определяне размера на възнаграждението на общинските съветници за участие в заседания и 
комисии на Общинския съвет Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Десета точка е Докладна записка от мен, относно промяна в Правилника 

за организацията и дейността на Общински съвет Монтана, неговите комисии и взаимодействието му с 
Общинската администрация. Желаещи за изказване? Не виждам. Поименно гласуване 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев ---- 
Илиян Илиев За  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
30 / 0 / 0 
Приема се 
 

Решение 
№ 812 
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На основание чл. 34, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. В Правилника за организацията и дейността на Общински съвет Монтана, неговите 
комисии и взаимодействието му с Общинската администрация чл.22, ал. 3 се изменя така:  

“Размерът на възнаграждението на общинския съветник за едно заседание се определя с 
решение на ОбС, прието с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците. 
Общия размер на месечното възнаграждение не може да надвишава предвиденото от закона.”  

2. Определя възнаграждението за едно участие на общински съветник в заседание на 
Общинския съвет в размер на 190,00 /сто и деветдесет/ лева. 

3. Определя възнаграждението за едно участие на общински съветник в заседание на 
комисия в размер на 80,00 /осемдесет/ лева. 

4. Определените размери на възнагражденията по т.2 и т.3 се индексират с индекса на 
нарастване на работната заплата в бюджетната сфера.  

5. Решението влиза в сила от 01.02.2014 година. 
 
ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: 08-01-7/10.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет 

на Община Монтана, относно отчет за дейността на Общински съвет – Монтана и неговите 
комисии за периода от 01.07.2013 г. до 31.12.2013г. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Единадесета точка е, относно отчет за дейността на Общински съвет – 

Монтана и неговите комисии за периода от 01.07.2013 г. до 31.12.2013г. Желаещи за изказване? Не 
виждам. Обикновено гласуване, който е „за” моля да гласува 

„За” – 30,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

 
Решение 

№ 813 
На основание чл. 27, ал. 6 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация  
Общински съвет Монтана 

Реши: 
Приема Отчета за дейността на Общинския съвет Монтана и неговите комисии за 

периода от 01.07.2013 година до 31.12.2013 година. 
 
ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: 08-01-3/09.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет 

на Община Монтана, относно удължаване срока на договор за възлагане управление на 
управителя на „Общински пазар” ЕООД, гр.Монтана 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Дванадесета точка е Докладна записка от Кмета на Община Монтана, 

относно удължаване срока на договор за възлагане управление на управителя на „Общински пазар” 
ЕООД, гр.Монтана. Желаещи за изказване? Д-р Джурджов, заповядайте. 

Д-Р ЛЮДМИЛ ДЖУРДЖОВ: У-ми г-н Председател, г-да Зам.-председатели, г-н Кмете, зам.-
кметове, колеги, имам следната неяснота по тази докладна – какво налага преди финансовия отчет на 
дружеството ние удължаваме срока на управителя на търговското дружество? Защо това трябва да бъде 
за една година, може да бъде за три месеца, за шест месеца, за девет месеца? Не е ли по-добре за да не 
възникнат проблеми след това как се управлява общинската собственост след като бъде изнесен доклад 
за състоянието на финансовия отчет на дружеството да се проведе един стандартен конкурс да 
представи всеки кандидат включително и сегашния по един бизнес проект и да се избере управителя, а 
не така на парченце. Защото знаем какво стана с моята любима тема Поликлиника, пак прибързано тук 
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преди няколко сесии гласувахме за болницата едни пари вместо за апаратура сега не знаем въобще за 
какво ще бъдат използвани. Благодаря. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Други желаещи? Ирена, заповядай. 
Г-ЖА ИРЕНА ДИМОВА: У-ми г-н Председател, г-н Кмете, зам.председатели, у-ми общински 

съветници, смятам, че вече ме познавате достатъчно добре, сега ще ме разберете също добре. Едно от 
хубавите неща, които на мен са ми се случили като общински съветник е това, че подобрих своите 
мениджърски умения и това е, защото имаме такъв мениджър като управителя на Общински пазар на 
който лично му благодаря. Прочетох всички книги, които ми бяха препоръчани, но не открих следното 
нещо там. Как при много добър мениджър приходите намаляват, съответно и печалбата намалява? 
Което няма нищо общо с приходите, и другото – Как един управител трябва да се избере наново след 
като не е дал ясен отчет пред органа който трябва да го подкрепи за всичко което се е случило в 2013 
год.? Това може би ще стане на 02.04.2014 год. когато всичко е изтекло, защото сега ще ми се отговори, 
че не сме готови, че данъчната година не е изтекла, но в тези книги г-н Замфиров пише, че мениджъра 
трябва да знае всеки един икономически показател много добре и да е наясно с него. Какво направи г-н 
Кмете, след като имам спомен че на едно полугодие на този същия управител не му беше одобрен 
неговия отчета? Благодаря. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря г-жо Димова. Иван Георгиев, заповядай. 
Г-Н ИВАН ГЕОРГИЕВ: У-ми г-н Кмете, у-ми Председател на ОбС у-ми колеги, Вие много 

добре знаете, че финансовото приключване е в края на месец април, така че дори и да иска управителя 
и Кмета на общината не могат да ни представят никакъв отчет, така че няма как към настоящия момент 
да бъде ни представена достоверна информация. Колеги, след като е изтекъл срока на г-н Замфиров, 
нормално е ние като общински съветници да вземем съответното решение. Аз смятам, че няма смисъл 
да се чака още два месеца, защото пазара все пак трябва да се управлява през това време. Освен това г-
н Замфиров през годините в които е бил управител на пазара, пазара е преобразен всеки един с просто 
око може да види, че наистина пазара изглежда по друг начин. Сериозни инвестиции са вложени, 
дълготрайни активи, сгради, така че от друга страна в условията на финансова криза нормално е да има 
и по-малко приходи. Кризата е сериозна. Ако имате Вие някакво лично отношение към Замфиров то 
няма нищо общо към неговата работа, като управител на Общински пазар, така че нека го погледнем 
обективно, като общински съветници. Благодаря.            

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Други желаещи за изказване? Г-н Кмете. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, Вие се досещате изложението 

ми в каква насока ще бъде. Искам да кажа, че то е съобразено със законодателството. Нека все пак 
преди това понеже имаше много въпроси тук да кажа, че познавам работата на пазара от началото 
прехода от 90-ти години и през главата ми са всички тези хора, които са управлявали пазара и в друго 
време и други кандидати и в друг период. Аз мисля, че това което беше направено сега в последния 
мандат при г-н Замфиров картината наистина е по-добра. Това не го казвам защото наредбата ми дава 
право да предложа управителя, който е одобрен от ОбС  и смятам, че усилията му в този период 
никакви забележки не е имало към общата работа на пазара са доста големи и видими и трябва 
коректно да кажа, че смятам че в това си състояние и в този си период пазара се управлява много по-
добре от които и да е предишен период. Това е заслуга негова и на екипа с който работи, това е едно. 
Понеже трябва да отговоря конкретно на няколко въпроса ще отговоря и на другите въпроси. Ние 
трябва да вземем решение сега, защото срока изтича и както във всеки един случай няма значение дали 
става въпрос за пазара или за което и да е друго търговско дружество ние сме длъжни да вземем такова 
решение и сега е времето и мястото да вземем това решение. Така че тук подкрепям това което каза г-н 
Георгиев, нормално в тази ситуация да гласуваме. Вие много добре знаете, когато трябва да минат 
отчетите на търговските дружества г-жо Димова, знам че е така и това няма да Ви спести въпросите, 
които и сега започнахте не само към Замфиров, но и на които и да е от другите управители, които 
имаме на търговски дружества. Така че ще имате възможност по-късно през годината това нещо да го 
направите и не мисля, че има такъв проблем тук. Смятам, че е недопустимо да предлагам удължаване 
на договора с месец, два или три, защото това е твърде не коректно за които и да е човек. Както 
виждате моето предложение не е стандартното в този случай за три години, а е за една година. Мисля 
че с оглед на това, което предстои и като промяна в трудовоправно отношение и като изпълнение на 
договора това е нормален срок, съвсем нормален срок в който след това ние трябва да преминем в 
друга фаза. Аз благодаря на хората, които са подкрепили предложението ми, отново казвам то е 
съгласно нормативните документи, които има тук не виждам никакви други неща, които да попречат 
или да се вкараме в някаква други неща, когато сме много далече от всякакви финансови отчети и 
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анализи. Аз ги имам като цяло на общината, Вие ще можете след три месеца да си зададете въпросите 
към всичките управители. Ние сме длъжни да гласуваме днес предложение. Аз спазвам това, което 
имам като нормативна база и затова Ви предлагам и Ви моля да подкрепите предложението ми, което 
имам по право давайки още една година на управителя на Общински пазар.    

Г-ЖА ИРЕНА ДИМОВА: Неправилно ме разбрахте отново тук. При г-н Замфоров се получава 
следното нещо, винаги всичко се покрива, което води до въпроси. При всяко едно общинско 
предприятие на което поискаме от управителя отчет вярвайте ми г-н Живков, че ще звънът на 
счетоводителя си или ще са подготвени и няма да се оправдават нито със завършека на годината, нито с 
31 Януари, нито с 10 Ноември, нито с 9 Септември. От тук нататък, когато отиваме да кандидатстваме 
пред една банка за кредит ни искат икономическа обосновка ние правим много добра такава, даваме 
нашите икономически показатели и т.н. Защо г-н Замфиров веднъж не реши, че ние общинските 
съветници сме банката пред която да стои? Това е проблема. Не е проблема, че има нещо, не е 
проблема, че ще го намерим, то е ясно че ще се покрие ние не сме от вчера, проблема е, че винаги това 
се получава тогава когато се отнася за г-н Замфиров и в нито едно друго предприятие. Той трябваше да 
е подготвен след като иска кредит на доверие от нас.  

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Други желаещи за изказване? Прекратяване на дебатите. Който е „за” 
моля да гласува 

„За” – 30,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Поименно гласуване 
 

  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов Въздържал 

се 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов Против  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов Против 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  Против  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев Против 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев ---- 
Илиян Илиев Против  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова Против  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
23 / 6 / 1 
Приема се 

Решение 
№ 814 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 9, ал.5 от Наредбата за упражняване правата на собственост върху 

общинската част от капитала на търговските дружества  
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Преизбира за управител на “Общински пазар” ЕООД гр. Монтана – Замфир Замфиров 

за срок от една година. 
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2. Възлага на Кмета на Община Монтана като представител на Принципала да сключи 
анекс към  договора за възлагане на управление със Замфир Замфиров. 

 
ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: 08-01-8/10.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет 

на Община Монтана, относно прехвърляне на общинско жилище в Общинския жилищен фонд от 
жилища за настаняване под наем на граждани с установени жилищни нужди в резервни жилища. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Тринадесета точка е Докладна записка от Кмета на Община Монтана, 

относно прехвърляне на общинско жилище в Общинския жилищен фонд от жилища за настаняване под 
наем в резервни жилища. Желаещи за изказване не виждам. Поименно гласуване 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев ---- 
Илиян Илиев За  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
30 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 815 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 42, ал. 2 от Закона за общинската собственост и чл. 3, ал. 3 от 

Наредба за условията и реда за управление и разпореждане с Общинския жилищен фонд 
на територията на община Монтана 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Прехвърля общинско жилище, намиращо се гр. Монтана, ж.к. „Младост“, бл. 5, вх. Г, 
ет. 1, ап. 1 от жилища за настаняване под наем на граждани с установени жилищни нужди в 
резервни общински жилища. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 
ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: 08-01-15/13.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно учредяване безвъзмездно право на ползване върху недвижим 
имот, частна общинска собственост, представляващ 2(две) помещения с обща площ 42.40 кв. м. – 
стаи №1и №2 на VІ-тия етаж в сградата, находяща се на бул. „Христо Ботев“№67 гр. Монтана, на 
Агенция по заетостта за осъществяване дейността на дирекция „Регионална служба по 
заетостта” – Монтана. 
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ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Четиринадесета точка е докладна от Кмета на Община Монтана, относно 
учредяване безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот, частна общинска собственост на 
Агенция по заетостта. Желаещи за изказване не виждам. Поименно гласуване 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев ---- 
Илиян Илиев За  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
30 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 816 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 39, ал. 5 от Закона за общинската собственост, чл. 58, ал. 1 и 3 от 

Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество и 
във връзка с §19 от ПЗР на Закона за държавния бюджет 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Учредява безвъзмездно право на ползване върху общински имот, представляващ 2 
/две/ помещения – стаи №1 и №2 с обща площ от 42.40 кв.м, находящи се на VІ-ти етаж в 
сградата на бул. „Христо Ботев” №67, гр. Монтана, на Агенция по заетостта за осъществяване 
дейността на дирекция  „Регионална служба по заетостта” – Монтана, за срок от 5 (пет) 
години. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА: 08-01-16/13.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет 

на Община Монтана, относно продажба на земеделски имоти – частна общинска собственост от 
Общинския поземлен фонд. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Петнадесета точка е докладна от Кмета на Община Монтана, относно 

продажба на земеделски имоти – частна общинска собственост. Желаещи за изказване не виждам. 
Поименно гласуване 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
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Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев ---- 
Илиян Илиев За  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
30 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 817 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл. 35, ал. 1 от Закона за общинската собственост  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на общински земеделски имоти по 
картата на възстановената собственост на землищата на с. Славотин, с. Вирове и с.  
Трифоново, община  Монтана, съгласно таблицата: 

 

№ Землище Местност имот 
№ 

АОС 
№/год. 

Площ 
(дка) НТП 

Кате
гори

я 

Пазарна 
оценка 

(лв.) 
1 2 3 4 5 6 7 8 9 

1 Славотин „Кевин блок“ 161033 3032/2013 7.999 Полска 
култура ІІІ 1280.00 

2 Вирове „Дичковото“ 020010 3030/2013 4.204 нива ІV 673.00 
3 Вирове „Ненкиното“ 126019 3031/2013 2.293 нива IІІ 367.00 

4 Трифоново „Крайще–
Червен брег“ 078010 3025/2013 7.023 нива III 1405.00 

5 Трифоново „Дълбоки дол 108014 3026/2013 8.572 нива ІІІ 1714.00 

6 Трифоново „Керкезкото/ 
Дълбоки дол“ 109105 3027/2013 2.905 нива ІІІ 581.00 

7 Трифоново „Крушако“ 195030 3028/2013 13.71
4 

нива ІІІ 2743.00 

8 Трифоново „Мъртвината“ 253027 3029/2013 5.400 нива IІІ 1080.00 

, чрез публичен търг с явно наддаване. 
2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 

Закона за независимите оценители, съгласно колона 9 от таблицата. 
3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТА: 08-01-17/13.01.2014г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно продажба на земеделски имоти – частна общинска 
собственост от Общинския поземлен фонд. 
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ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Шестнадесета точка е докладна от Кмета на Община Монтана, относно 
продажба на земеделски имоти – частна общинска собственост. Желаещи за изказване? Не виждам. 
Поименно гласуване 

 
  Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Людмил Джурджов За 
Ани Стаменова ----  Милена Нончева За 
Богдан Найденов За  Надя Горанова   За 
Бойко Димитров За  Найден Найденов За 
Валери Георгиев За  Павел Цочев За 
Енеза Ангелова  За  Пламен Ананиев За 
Зорница Горанова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Росица Цекова За 
Ивета Станкова  За  Румен Ерменков За 
Иво Гигов За  Светлин Гогов За 
Иво Иванов За  Светлин Николов  За 
Илиандър Илиев За  Станислав Станоев ---- 
Илиян Илиев За  Стилиян Каменов  За 
Ирена Димова За  Цветана Каменова За 
Красимир Каменов ----  Юлиан Александров За 
Крум Милетиев За    

 
30 / 0 / 0 
Приема се 
 

Решение 
№ 818 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл. 35, ал. 1 от Закона за общинската собственост  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

               1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на общински земеделски имоти по 
картата на възстановената собственост на землището на с. Крапчене, община  Монтана, съгласно 
таблицата: 
 

№ Местност имот 
№ 

АОС 
№/год. 

Площ 
(дка) НТП 

Кате
гори

я 

Пазарна 
оценка 
(лв.) 

1 2 3 4 5 6 7 8 

1 „Старите лозя“ 100005 3033/2013 2.538 Нива ІХ и 
Х 203.00 

2 „Старите лозя“ 100008 3034/2013 1.800 Лозе ІХ 144.00 

3 „Старите лозя“ 100009 3035/2013 4.684 Затревена 
нива 

ІХ 375.00 

4 „Старите лозя“ 100010 3036/2013 0.601 Лозе ІХ 48.00 
5 „Старите лозя“ 100011 3037/2013 0.269 Лозе ІХ 22.00 
6 „Старите лозя“ 100013 3038/2013 1.224 Лозе ІХ 98.00 

7 „Старите лозя“ 100014 3039/2013 10.599 Затревена 
нива 

ІХ 848.00 

8 „Старите лозя“ 100017 3040/2013 0.189 Лозе ІХ 15.00 
9 „Старите лозя“ 100018 3041/2013 3.912 Нива ІХ 313.00 
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10 „Старите лозя“ 100019 3042/2013 1.075 Лозе ІХ 86.00 
11 „Старите лозя“ 100021 3043/2013 0.755 Лозе ІХ 60.00 
12 „Старите лозя“ 100022 3044/2013 2.863 Лозе ІХ 229.00 
13 „Старите лозя“ 100023 3045/2013 3.496 Лозе ІХ 280.00 
14 „Старите лозя“ 100024 3046/2013 1.800 Лозе ІХ 144.00 
15 „Старите лозя“ 100025 3047/2013 0.463 Лозе ІХ 37.00 
16 „Старите лозя“ 100026 3048/2013 1.132 Лозе ІХ 91.00 
17 „Старите лозя“ 100028 3049/2013 0.483 Лозе ІХ 39.00 
18 „Старите лозя“ 100029 3050/2013 0.976 Лозе ІХ 78.00 
19 „Старите лозя“ 100030 3051/2013 0.189 Лозе ІХ 15.00 
20 „Старите лозя“ 100033 3052/2013 1.367 Лозе ІХ 109.00 
21 „Старите лозя“ 100036 3053/2013 1.316 Лозе ІХ 105.00 
22 „Старите лозя“ 100037 3054/2013 0.633 Лозе ІХ 51.00 
23 „Старите лозя“ 100038 3055/2013 1.051 Лозе ІХ 84.00 
24 „Старите лозя“ 100039 3056/2013 0.909 Лозе ІХ 73.00 

 
, чрез публичен търг с явно наддаване. 
2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 

Закона за независимите оценители, съгласно колона 8 от таблицата. 
3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТА: 08-01-366/07.10.2013г. Докладна записка от Златко Живков 

– Кмет на Община Монтана, относно молба за опрощаване на държавни вземания от Кооперация 
“Журналист” гр.Монтана.   

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Пред последна точка от Дневния ред е Докладна записка, относно 

молба за опрощаване на държавни вземания от Кооперация “Журналист” гр.Монтана. Желаещи за 
изказване не виждам. Има становище на комисията по бюджет и финанси, което е различно от това на 
Кмета и то е да се опростят тези вземания. Които е „за” становището на комисията по Бюджет и 
финанси моля да гласува, т.с. гласуваме „да се опростят задълженията”  

„За” – 10,  
„Против” – 7, 
„Въздържали се” – 13 
Не се приема  
Гласуваме предложението на Кмета, т.с. „да не се опростят задълженията”, който е „за” моля да 

гласува 
„За” – 21,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 8 
Приема се предложението на Кмета 

Решение 
№ 819 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

Да не се опростят задълженията на Кооперация „Журналист”, гр.Монтана. 
 
ТОЧКА ОСЕМНАДЕСЕТА: Питания 
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Д-р Джурджов, заповядайте. 
Д-Р ЛЮДМИЛ ДЖУРДЖОВ: Г-н кмете на една от докладните става въпрос за общинските 

жилища, нашата комисия имаше едно предложение преди една година да се създаде една комисия от 
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Общинска администрация, която да провери и представи на общинските съветници тези жилища т.н. 
жилищен фонд в какво състояние са – насипно, наливно, съществуват ли въобще като стени. Защото в 
Габровница прехвърляме едни жилища втора, трета година, аз нямам представя това съществува ли и 
удобно ли е за използване. Така че нека възложите на Общинската администрация поне в следващия 
един месец да си изпълни задълженията. Защото ще се окаже така че имаме едни жилища и когато 
трябва някои да отиде там ако щете и сирийци, ще се окаже, че няма и стени, само основите са там.   

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Други желаещи има ли? Няма. Г-н Кмете, заповядайте. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Д-р Джурджов, за съжаление Държавата е склонна да прехвърля 

такива жилища, а не други. Вие това много добре го знаете. Разбирам добре въпроса Ви, да прав сте че 
в това състояние там не е добро, но то е така от много време. Разбирам въпроса Ви, но искам да Ви 
кажа че тази информация за общинските жилища ще я получите, както за общото състояние, все пак 
това в Габровница, Вие се захванахте с най-типичния случай и пример в интерес на истината не всички 
са в това състояние и Вие ще получите тая информация. Г-жо Тодорова запишете си въпроса на г-н 
Джурджов за да се приготвим за да можем да му отговорим. Г-н Найденов също имаше едно питане и 
един въпрос, който обещахме че в следващата седмица използвам случая да кажа няколко думи, 
Председателя ще ви добави каквото има разбира се. следващата седмица на 3-ти и 4-ти ще 
коментираме състоянието на бюджета и предложенията които касаят включае и тези въпроси, които ми 
бяха зададени за Кошарник. Ние в момента приготвяме проект по швейцарската програма по 
младежката също, която е за роми и за други уязвими групи. Приготвяме голям проект който има 
отношение за образователни, здравни и социални услуги за хората от двата квартала, не само за 
Кошарник. Както и за тези села, където детските градини имат преобладаващо ромски деца, какъвто е 
случая в Габровница, Винище и в д-р Йосифово. Ще видите това, което е заложено там дано успеем да 
се преборим. Осем от 28 областни центрове в момента се съревноваваме по тази писта, аз си мисля, че 
до приемането на бюджета ще имаме горе, долу индикативен отговор на много от тези въпроси. 
Състояние на помещения, на сгради, пътувания, грижи които са свързани с децата с ходене на 
училище, здравни, социални, така че в момента го приготвяме този проект. Мисля че ако успеем да се 
преборим с другите конкурентни областни центрове и да влезем в тази група, една част от Вашите 
въпроси ще отпаднат, не само че ще отпаднат, но това което мислим да направим там ще бъде коренно 
различно от сега действащото състояние. Например сградата на център № 1 за която добре знаем 
ул.”Одрин”, която използваме по време на избори, едната част на читалището, в кв.”Огоста” също 
имаме подобен терен общински, който ще го предложим много сериозно за подобни действия и за 
създаването на нови клубове. Или за ремонтирането на тези, както и дейностите, които ще вървят по 
проекта на швейцарската агенция. Така че освен на д-р Джурджов използвам случая само да кажа, че 
живот и здраве следващата седмица след това, което Ви каже Председателя една значителна част от 
Вас ми задаваха и други въпроси. Аз Ви моля ако има нещо в този период след като сте се запознали, 
имате ги на Вашата поща предполагам и на хартиен носител, някои от съветниците казаха, че са се и 
запознали. Бюджети има 7-8 редакции преди да дойде до Вас, така че от понеделник след обяд, когато 
предполагам, че по-голяма част от хората ще бъдат там това е част от работата ни по приемането на 
бюджета можете да зададете тези въпроси. Разбира се най-вече и във вторник, когато е публичното 
представяне, което е традиция при нас пред целия ОбС, не само пред лидерите на групите в ОбС, или 
ръководството на ОбС, както беше в предходни години. Смятам, че това е по нормалния начин, на 
който ще видите рамката и ще можете да зададете част от тези въпроси, а аз ще мога да Ви дам 
информация за тази приблизителна рамка от 30 мил.лв. плюс 43 мил. лв. по проекти. Разбира се най-
големия от тях е честта за Водния цикъл за този период. Предполагам, че има нови редове при 
приемането на общинския бюджет, които са нови след влизането на Закона за публичните финанси, 
погледнете ги тези неща. Г-жа Ангелова вече започна с въпросите за следващата сесия, което не е 
грешно и на тази. Започнахме вече прегледа по формули и звена за да можем да приготвим и да го 
представим. Аз наистина се надявам, че ще направите всичко възможно да присъствате както винаги до 
сега и да видим в крайна сметка какво ще приемем, къде сме се предоверили, къде сме допуснали 
грешки, защото имаме такива грешки от миналата година по отношение на определени докладни и да 
можем да приемем една нормална рамка с която да можем да работим през годината, това е последната 
ни цяла година в рамките на този мандат. Така че се надявам, че ще приемем една добра рамка, която 
хората в Монтана очакват. По другите въпроси ще бъдем на разположение в началото на следващата 
седмица. Отново казвам, надявам се да направите всичко възможно да присъствате с оглед Вашите 
ангажименти. 

  ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Богдан Найденов. 
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Г-Н БОГДАН НАЙДЕНОВ: Извинявайте, аз само накратко да попитам г-н Кмета. Възможно ли 
е да се сложи една портичка на гробищния парк от към Кошарник. До сега имам над 30 питания такива. 
Предишни години на кръгли маси пак предлагах, но не беше прието, сега мисля, че не е проблем да 
има една портичка. Една портичка да има за възрастните жени, които трябва да слизат чак до долу, до 
входа. Така и така мрежата са я срязали и си минават под мрежата. Самата охрана казва да си сложим 
една портичка за да знаем в кой час да сме тук и да пропускаме.  

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Охраната ми казва друго на мен. Разбирам г-н Найденов, такъв въпрос 
беше поставен и от друг човек от квартала. Не е проблем от една страна естествено да бъде поставена 
такава порта, но големи проблеми има от друга страна, заради която не мога да говоря еднозначно. Ако 
приемем тук в тази част подобно нещо, че ще можем да се справим с охраната и контрола, защото имам 
и обратни възражения от голяма част от хората. Разбрах въпроса Ви, няколко пъти го поставят. 
Сигурно става въпрос за жените, които трудно се движат е логично да ми поставите този въпрос, но не 
само жени се движат и отношението на контрола особено вечер в горните части на парцелите, ние 
общо взето нямаме голям вариант за мърдане в редица ангажименти там. Има около четири реда в 
бюджета, които ще ги гледаме на комисиите заедно във Вършец. Можем да помислим за подобно нещо 
понеже сме в процедури сега и за охрана и за друго, като приключи всичко ще Ви отговоря. Аз лично 
нямам нищо против склонен съм да направим този опит, но предишния път, когато го правихме не 
беше много успешно, става въпрос за кражби и за други неща. Всеки има близки хора там, което е 
съвсем нормално и всеки има право да дава предложения и в тази посока. Ще коментираме Вашето 
предложение и можем да опитаме отново още повече че Вашето е поредно. Едното от предложенията 
за оформянето на новите парцели точно в тази част предполагам, че ще мине на преглед и ще влезе в 
Общинския бюджет и тогава вече можем да помислим евентуално за определени часове през, които 
тези хора за които говориш да могат да влязат, но това трябва да стане пак с контрол такъв какъвто има 
сега на основния вход. По принцип е възможно, но въпрос на коментар е ще продължим и ще вземем 
решение, ако преобладаващата част е склонна на подобно нещо. Мисля че не е проблем да се реши 
този проблем.  

  ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Колеги, в началото Ви обясних Дневния ред на 03; 04 и 05 Февруари, 
надявам се да дойдете и да обсъдим Бюджета.                     
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